
STÁJ PRO ODCHOV TELAT
CALVES BARN  
ТЕЛЯТНИК  
 

Novostavba vzdušné stáje pro zdravý odchov telat do věku 2 měsíců - moderní řešení pro velkokapacitní chovy dojnic. Ve stáji 
je 175 rozebíratelných boxů se stěnami z odolného plastu, uspořádaných v pěti řadách. Přirozené provětrání stáje je zajištěno 
systémem bočních svinovacích plachet, přísun čerstvého vzduchu je podpořen tubusovou ventilací nad řadami boxů. Mléčný 
nápoj je telatům rozvážen pomocí krmného vozíku (milktaxi). Po vyskladnění se boxy jednoduše rozeberou, očistí a vydezin�kují.

Newly built barn for healthy breeding of calves up to the age of 2 months – as a modern solution for high capacity dairy farm.  The calf barn is 
equipped with 175 detachable calf boxes, with a durable plastic partition. The boxes are arranged in 5 rows. Natural ventilation of the calf barn 
is carried out with the help of side curtains, fresh air is injected into the room and distributed over the rows by means of tube ventilation. The 
milk is served to the calves using a milk taxi. After the transfer of calves, the boxes are easily dissembled, cleaned, and disinfected. 

Новостройка для здорового содержания телят в возрасте до 2 месяцев – современное решение для крупных молочных ферм. 
Телятник оборудован 175 сборно-разборными боксами для телят, с прочными пластмассовыми боковыми перегородками. Боксы 
расположены в пять рядов.  Естественная вентиляция телятника производится при помощи боковых штор, нагнетание свежего 
воздуха в помещение и распределение его над рядами производится посредством тубусной вентиляции. Молочная смесь подается 
телятам из молочного такси. После перевода телят, боксы легко разбираются, чистятся и дезинфицируются.
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jímka na močůvku a technické vody z podélných žlábkůzateplené zázemí - přípravna krmiv

rolovací vrataboční svinovací plachty  

UNI boxy lze libovolně sestavovat a rozebíratpodlahy stáje jsou spádované k podélným žlábkům

tubusová ventilace zajišťuje snížení infekčního tlakuboxy je možné jednoduše spojit vysunutím boční stěny
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